
Referat frå FAU-møte 20.9.2023 
 

OM FAU 2022-23 og valg av nytt FAU.  

Etter avtale med skolen er det FAU 2022-2023 som har sitt siste møte nå i september.  
Skolen har dette skoleåret samkjørt rutinene for valg til FAU. Nå skal alle klasser (både bsk og usk) 
velge en representant til FAU og en vara. Alle skal sitte for ett år av gangen.   
Alle klasser skal velge representanter på foreldremøte om våren. Men den nye ordninga er ikke «i 
rute» ennå, siden en innførte nye rutiner nå i høst. Til neste skoleår vil alle representanter være på 
plass til skolestart i august. FAU er bekymret for at den nye ordningen vil føre til mindre kontinuitet i 
FAU-arbeidet, da det vil bli full utskifting hvert år. Rektor Ingunn tror at dette blir bedre, det var mye 
usikkerhet ift funksjoner og roller tidligere. FAU og skolen er enige om at det er viktig med gode 
referat fra foreldremøtene og at det går tydelig fram av referatet hvem som er valgt.  
 
Neste FAU-møte blir konstituering av det helt nye FAU 2023-24. Skolen sender ut innkalling. Årets 
FAU ønsker lykke til!  
 

Orientering om FUG ved Asle Sandnes.  

- Presentasjon lagt med som vedlegg.  

- FAU skal være en arena for alle – viktig å skape en arena der alle kan bidra.  

- Innspill ift valg av repr --> forberede valg ved å bearbeide foreldre i forkant. 

- Bør avklare hvilke saker skolen ønsker at FAU jobber med/gjennomfører. Og så kan FAU 
vurdere hva en selv ønsker å jobbe med.  

Thomas Nordahl om skole-hjemsamarbeid – deler det inn i tre nivå.  

1. Enveis. Skolen formidler informasjon.  
2. Dialog. Utveksling av informasjon m.m.  
3. Reell medvirkning/partnerrolle. Rom for diskusjon og dialog.  

Lurt med møteplan og årshjul for FAU-arbeidet.   
 

Oppfølging av sak om bursdagsregler 
Svar fra kommunalsjef om bruk/utlån av samlingsrom. Kommunalsjef vurderer at det er helt i orden 
med utlån av samlingsrom ved gjennomføring av barnebursdager der formålet er å inkludere 
alle/invitere alle. Ansvarlige foreldre må sørge for opprydding og renhold m.m. i dialog med 
rektor/skolen. Vi reviderer bursdagsreglene (jf. vedlegg) og oppfordrer neste års FAU til å arbeide 
videre med dette.  
 
 

Orientering om Seljord som «Trafikksikker kommune».  
Kommunalsjef kunne dessverre ikke møte, men har sendt skriftlig svar på spørsmåla vi sendte:  
1) Kva blir gjort av trafikksikringstiltak ved skolen i sentrum, jf. at vi er trafikksikker kommune? Det er 
mange krysningspunkt over vegen fra skolen, mange elever går over veien i forbindelse med gym på 
Granvin, tur til butikkene mm. FAU er ikke kjent med andre trafikksikringstiltak enn at kommunen 
viser til at vi er trafikksikker kommune.. 
 



Svar: Me skal ifm at me rustar opp brøløs, skifte ut belysning langs fortau og g/s. Dette vil gjere at det 
er betre lys langs vegen og blaute trafikanter blir meir synlege. Utover dette er eg ikkje i skrivende 
stund kjent med andre tiltak i dette området. 
 
2) hva er tenkt ift gamle rutebilstasjonen? 
Svar: her er det eit eige styret som har ansvaret for drifta. Administrasjonen har ei arbeidsgruppe som 
jobbar med ideer, men ikkje noko konkret pr nå.  
 
3) Vil skulebussen fortsatt bruke snuplassen framfor skulen, eller er den tenkt flytta bort fra skolen 
på sikt? 
Svar: Dette veit eg ikkje, eg har ikkje noko med skuleskyss å gjere.  
 
4) Når vil gang- og sykkelvegen i sentrum og ut til Nordbygdi bli utbedra? 
Svar: Entreprenøren vil starte opp ila neste veke, er planen. Dei vil då starte frå vallar og jobbe seg 
hitover. Når dei nærmar seg skulen kjem dei til å ha hjelpemenn som bidrar med sikt så maskinene 
har kontroll på omgivelsene. I tillegg vil det være viktig at både skule og foreldre snakker med 
ungene, spesielt dei minste. Då med budskapet at dei ikkje må bevege seg rundt maskinene uten at 
maskinførarane ser dei. 
 
FAU 2022-23 ber neste FAU arbeide videre med trafikksikker kommune-temaet, oppfordre politiet 
til å gjennomføre flere kontroller mm.  

 

Språkform i skolen. Bokmål/nynorsk.  
Det har kommet et ønske fra en forelder om at FAU bør ta arbeide med språkform i Seljordskolen. 
FAU 2022-23 vurderer at dette er en sak en heller bør fremme politisk og at FAU da må komme med 
uttale til saken.    
 

Eventuelt 

- Opprusting skolebygg/investeringer.  
o Ingen entreprenører vil ha arbeidet. Det har ikke kommet inn anbud. Arbeidet vil 

trolig ikke skje før neste sommerferie/skolefri periode.  
o Unisex-toaletter – FAU ber skolen ha dialog med elevrådet om valg av løsninger.  

- Sak fra 3.klasse om sanksjonering ved mangelfullt leksearbeid.   
o Elevene har rett til pause. Rektor viser til at forutsetningen er samarbeid med 

hjemmet der en tenker at det er riktig. FAU mener at sanksjonering bør være 
unntaket og ikke regelen – og at skolen må sørge for god kommunikasjon med 
foreldre og elever om hvilke sanksjoner en tar i bruk. Rektor Ingunn viser til at 
temaet «lekser» blir politisk sak dette skoleåret.   

- Sak fra 5.klasse ang for mange aktiviteter/dager som krever dyrt utstyr.  
o Mange foreldre opplever at det er store utgifter – mange aktiviteter. Mange foreldre 

med anstrengt økonomi –   
▪ Hva slags utstyr bør skolen ha til utlån? Ski, skøyter, sykkel, m.m.   
▪ Hvilke tiltak kan FAU/skolen samarbeide om?  
▪ Heidi: Barnehagen sjekker med alle foreldre hva slags utstyr en har i forkant. 

FAU mener dette er en god praksis som skolen gjerne kan kopiere.   
▪ Rektor Ingunn H: Tror ikke tilfeldige utstyrsinnkjøp er i konflikt med 

gratisprinsippet. Men skolen bør ta inn over seg at ikke alle har sykkel, ski, 
skøyter m.m. Men samtidig stimulere til aktiviteter.   

▪ Viktig å drøfte kjøpepress på foreldremøte.  
▪ Bra at det er mer akseptert å kjøpe brukt - Bruke FB kjøp og salg.  



▪ Skolen ønsker ikke at utlånssentral blir lagt til skolen, men gjerne i nærheten.  

 
NB. https://www.seljord.kommune.no/kontingentkassa-ny-ordning-for-aa-stimulere-barn-og-unge-
fraa-laaginntektsfamiliar-til-aa-delta-i-organiserte-fritidsaktivitetar.6240076-480104.html  
 
 
 

- Oddny – Tokke – tema rus – er ikke Seljord påmeldt? Jo, Seljord er påmeldt.  

- 10. klasse: Blir det ikke tatt bilder lengre? Jo, Foto: 1-7-10.trinn.  

- Gunn Ingrid: Fikk elevrådet penger til benker? Ja, og de er på plass.  
- 10.klasse: Skal på tur våren 2023 – Grini, Utøya, Rjukan (Vemork). Fredsreiser. 3 dager.  

- 10.klasse vil få parkering hvert år – avtale med Svein Andrup.   

 
 
Tidligere innkallinger og referat frå FAU kan du finne på kommunen sine hjemmesider  
 
 
Ref, Ronde  
 
 
 

Gode råd for ein inkluderande barnebursdag 

 

1. Inviter alle, anten heile klassen eller bare jentene/gutane. Snakk med barna om kvifor 
det er viktig å inkludere fleire enn barna dei leikar mest med.  

2. Har du liten plass til å feire heime og ynskjer å invitere og inkludere fleire? Spør 
kontaktlærar om du kan låne lokale (samlingsrommet) på skulen.  

3. Blir det mange bursdagar? Kanskje kan du feire saman med andre barn i klassen? 
4. Er det barn som ikkje feirar bursdag og som du kan involvere? Spør da vel.  
5. Pass på at alle får invitasjon. Be om tilbakemelding frå foreldra uansett om barnet 

kan kome eller ikkje.  
6. Oppmuntre barnet ditt til å gå i bursdag, sjølv om barnet seier det ikkje vil. Snakk om 

kor viktig det er å ta del i andre sin bursdag.   
7. Snakk om feiringar på foreldremøtet. Bli einige om eit makspris for gåver.  
8. Dersom barnet ikkje kan kome, er det fint å fortelje kvifor ein ikkje kan stille. Da treng 

ikkje den som inviterer lure på kvifor enkelte ikkje dukka opp.  
9. Informer kontaktlæraren om feiringar.  
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